

Kinglucky

QUICK START GUIDE

X60 Sleep Speaker

Please read the instructions before use.

Package Contents

Speaker

User Manual

Charging Cable

Product Diagram

Power Button

Mode

Increase Volume
Next Track

Decrease Volume
Previous Track

microSD card slot

Charging port

Indicator light

Timer Setting

Basic Operations

Ⓢ

Power On:

Press and hold the Power Button for 2 seconds.

Ⓢ

Power Off:

Press and hold the Power Button for 5 seconds.

Mode Switching

Ⓢ

Bluetooth / Sleep / microSD Card Mode:

Press the M button to switch modes.

Bluetooth mode can play audio from a connected device.

Sleep mode can play built-in sleep sounds.

microSD card mode (sold separately) can play audio stored on the card.

When this mode is selected, you will hear the voice prompt "Music."

Music Controls

Ⓢ

Play / Pause:

Press the Power Button once.

Ⓢ

Volume Down:

Press the - Button once.

Ⓢ

Volume Up:

Press the + Button once.

Ⓢ

Previous Track:

Press the - Button twice.

Ⓢ

Next Track:

Press the + Button twice.

Timer Settings

Ⓢ

Set Timer:

Short press the Timer button to cycle through 30 / 60 / 90 minutes.

The corresponding indicator light will turn on to show the selected timer.

Press the Timer button again after 90 minutes to turn off the timer, and the indicator light will turn off.

Bluetooth Pairing

1. Fully charge the speaker before first use.

2. Press and hold the Power button for 2 seconds to turn on the speaker.

3. The speaker enters Bluetooth mode by default after turning on.

(If it is in another mode, press the M button to switch to Bluetooth mode.)

4. Turn on Bluetooth on your phone.

5. Select "X60" from the device list to connect.

6. You will hear a prompt tone when the connection is successful.

LED Status Indicators

● Bluetooth Status

Pairing: Blue light flashes

Connected: Light turns off

● Mode

Sleep Mode / microSD Card mode: Light off

● Power & Charging

Charging: Red light stays on

Fully Charged: Red light turns off

Low Battery: Blue light flashes once every 5 seconds

Troubleshooting

Power & Connection

Problem	Solution
Cannot turn on	Fully charge the speaker, then press and hold the Power button for 2 seconds.
No sound	Make sure the speaker is on. Press the Powerbutton once to check if the audio is paused. Increase both phone and speaker volume.
Bluetooth cannot connect	Make sure the speaker is in Bluetooth mode. Restart Bluetooth on your phone, select "X60", or remove "X60" and pair again.

Modes, Timer & Battery

Problem	Solution
Cannot find sleep sounds	Press the M button to switch to Sleep mode.
microSD card cannot play	Make sure the card has supported audio files. Press M to switch to microSD card mode. microSD card is sold separately.
Battery life is shorter than expected	Battery life varies by volume, mode, and battery condition. Fully charge before use and play at a moderate volume.
Speaker turns off automatically	Check if the timer is on. The speaker turns off after the selected timer ends.

FCC Caution

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

To maintain compliance with FCC's RF Exposure guidelines, This equipment should be installed and operated with minimum distance between 20cm the radiator your body: Use only the supplied antenna. FCC ID: 2A5TA-X50

PRODUCT SUPPORT & WARRANTY

SCAN TO EXTEND YOUR WARRANTY TO 18 MONTHS

Thank you for choosing Kinglucky. Scan the QR code to register your product, extend your warranty to 18 months, and access setup/help digital user manuals, FAQs, and troubleshooting resources.

Kinglucky

KURZANLEITUNG

X60 Schlaf-Lautsprecher

Bitte lesen Sie diese Anleitung vor dem Gebrauch.

Verpackungsinhalt

Lautsprecher

Benutzerhandbuch

Ladekabel

Produktdiagramm

Ein-/Aus-Taste

Modus

Lauter / Nächster Titel

Leiser / Vorheriger Titel

microSD-Kartenslot

Ladeanschluss

Anzeigeleuchte

Timer-Einstellung

Grundlegende Bedienung

Ⓢ

Einschalten:

Halten Sie die Ein-/Aus-Taste 2 Sekunden lang gedrückt.

Ⓢ

Ausschalten:

Halten Sie die Ein-/Aus-Taste 5 Sekunden lang gedrückt.

Moduswechsel

Ⓢ

Bluetooth- / Schlaf- / microSD-Karten-Modus:

Drücken Sie die M-Taste, um zwischen den Modi zu wechseln.

Im Bluetooth-Modus können Audiodateien von einem verbundenen Gerät abgespielt werden.

Im Schlafmodus können integrierte Schlafgeräusche abgespielt werden.

Im microSD-Karten-Modus können auf der Karte gespeicherte Audiodateien abgespielt werden. Die microSD-Karte ist separat erhältlich.

Musiksteuerung

Ⓢ

Wiedergabe / Pause:

Drücken Sie die Ein-/Aus-Taste einmal.

Ⓢ

Lautstärke verringern:

Drücken Sie die „-“-Taste einmal.

Ⓢ

Lautstärke erhöhen:

Drücken Sie die „+“-Taste einmal.

Ⓢ

Vorheriger Titel:

Drücken Sie die „-“-Taste zweimal.

Ⓢ

Nächster Titel:

Drücken Sie die „+“-Taste zweimal.

Timer-Einstellungen

Ⓢ

Timer einstellen:

Drücken Sie kurz die Timer-Taste, um zwischen 30 / 60 / 90 Minuten zu wechseln. Die entsprechende Anzeigeleuchte leuchtet auf, um den ausgewählten Timer anzuzeigen. Drücken Sie die Timer-Taste nach 90 Minuten erneut, um den Timer auszuschalten. Die Anzeigeleuchte erlischt.

Bluetooth-Kopplung

1. Laden Sie den Lautsprecher vor der ersten Verwendung vollständig auf.

2. Halten Sie die Ein-/Aus-Taste 2 Sekunden lang gedrückt, um den Lautsprecher einzuschalten.

3. Nach dem Einschalten wechselt der Lautsprecher standardmäßig in den Bluetooth-Modus. Wenn er sich in einem anderen Modus befindet, drücken Sie die M-Taste, um in den Bluetooth-Modus zu wechseln.

4. Aktivieren Sie Bluetooth auf Ihrem Smartphone.

5. Wählen Sie „X60“ aus der Geräteliste, um die Verbindung herzustellen.

6. Wenn die Verbindung erfolgreich hergestellt wurde, hören Sie einen Signalton.

LED-Statusanzeigen

● Bluetooth-Kopplung:

Blaue LED blinkt.

● Verbunden:

LED erlischt.

● Schlafmodus / microSD-Kartenmodus:

LED ist aus.

● Ladevorgang:

Rote LED leuchtet dauerhaft.

● Vollständig geladen:

Rote LED erlischt.

● Niedriger Akkustand:

Blaue LED blinkt einmal alle 5 Sekunden.

Fehlerbehebung

Stromversorgung & Verbindung

Problem	Lösung
Lässt sich nicht einschalten	Laden Sie den Lautsprecher vollständig auf. Halten Sie anschließend die Ein-/Aus-Taste 2 Sekunden lang gedrückt.
Kein Ton	Stellen Sie sicher, dass der Lautsprecher eingeschaltet ist. Drücken Sie die Ein-/Aus-Taste einmal, um zu prüfen, ob die Wiedergabe pausiert ist. Erhöhen Sie die Lautstärke am Smartphone und am Lautsprecher.
Bluetooth kann nicht verbunden werden oder ist instabil	Stellen Sie sicher, dass sich der Lautsprecher im Bluetooth-Modus befindet. Schalten Sie Bluetooth auf Ihrem Smartphone aus und wieder ein und wählen Sie „X60“ aus der Geräteliste. Wenn die Verbindung weiterhin fehlschlägt, entfernen Sie „X60“ aus den gespeicherten Bluetooth-Geräten, starten Sie den Lautsprecher neu und koppeln Sie ihn erneut.

Klang & Verwendung unter dem Kissen

Problem	Lösung
Ton ist zu leise / undeutlich	Dicke oder sehr weiche Kissen oder ein zu großer Abstand zum Ohr können den Klang beeinträchtigen. Erhöhen Sie die Lautstärke am Smartphone und am Lautsprecher oder legen Sie den Lautsprecher näher an die Seite Ihres Ohrs.

Ton ist zu laut oder Ihr Partner kann ihn hören

Dieses Produkt ist nicht vollständig geräuschlos. Verringern Sie die Lautstärke am Smartphone und am Lautsprecher oder platzieren Sie den Lautsprecher näher an Ihrem Ohr und weiter von der Seite Ihres Partners entfernt.

Vibration ist deutlich spürbar

Eine leichte Vibration ist bei der Schallübertragung normal. Wenn die Vibration zu stark ist, verringern Sie die Lautstärke oder passen Sie die Position des Lautsprechers unter dem Kissen an.

Modi, Timer & Akku

Problem	Lösung
Integrierte Schlafgeräusche werden nicht gefunden	Drücken Sie die M-Taste, um in den Schlafmodus zu wechseln.
microSD-Karte wird nicht abgespielt	Stellen Sie sicher, dass die microSD-Karte unterstützte Audiodateien enthält. Drücken Sie die M-Taste, um in den microSD-Karten-Modus zu wechseln. Die microSD-Karte ist separat erhältlich.
Akkulaufzeit ist kürzer als erwartet	Die Akkulaufzeit kann je nach Lautstärke, Modus und Akkuzustand variieren. Laden Sie den Lautsprecher vor der Verwendung vollständig auf und nutzen Sie eine moderate Lautstärke.
Lautsprecher schaltet sich automatisch aus	Prüfen Sie, ob die Timer-Funktion aktiviert ist. Wenn der Timer aktiviert ist, schaltet sich der Lautsprecher nach Ablauf der eingestellten Zeit automatisch aus.

PRODUKT SUPPORT & GARANTIE

SCANNEN, UM IHRE GARANTIE AUF 18 MONATE ZU VERLÄNGERN

Vielen Dank, dass Sie sich für Kinglucky entschieden haben. Scannen Sie den QR-Code, um Ihre Garantie auf 18 Monate zu verlängern und Zugriff auf Einrichtungshilfe, digitale Anleitungen, FAQs und Fehlerbehebung zu erhalten.

Kinglucky

Sound that Keeps Up